

Continuous Professional Development Programme

Presented by HKCTA Coaches Development and Qualifications Committee
中國香港網球總會教練發展及資歷委員會主辦之持續專業發展計劃

Hong Kong - Ways to instruct Students with special needs in the Tennis Courses 指導特殊需要學生參與網球課程

Content 內容	<p>Students with special needs require unique support when they participate in sports activities. Coach has to realize their needs, concerns and difficulties in order to arrange the course more accommodating for these students. This course will introduce ways to instruct Students with Attention deficit hyperactivity disorder (ADHD) and Special Education Needs (SEN), and how to assist them to achieve their highest potential.</p> <p>特殊需要學生在參與體育活動時需要得到個別支援。為提供更適切的課程予特殊需要學生，教練須了解他們的需要及所遇到的困難。本課程將介紹如何指導患有注意力不足過動症(ADHD)和特殊教育需求(SEN)的學生，以及如何協助他們發揮最大潛能。</p>
Speaker 講者	<p>Mr. KWOK Wing Hung</p> <ul style="list-style-type: none"> - Person in charge of the Heep Hong Society “Autism Spectrum Children Tennis Training Programme” - Master Degree in Special Education Programme from the Education University of Hong Kong (EdUHK) (Distinction) <p>郭永雄先生</p> <ul style="list-style-type: none"> - 協康會「自閉症譜系兒童網球培訓計劃」負責人 - 持香港教育大學特殊教育碩士學位 (優異)
Date 日期	30 August 2024 (Fri) 2024年8月30日 (星期五)
Time 時間	11:00 – 13:00
Venue 地點	Gymnasium Room 2, HKCTA Tennis Centre, Kowloon Tsai 中國香港網球總會網球中心 2號健身房
Fee 費用	HKCTA Licensed Coaches: Free 網球持牌教練: 免費
Quota 名額	40 pax/session 40 位/每節
Deadline of Enrolment 截止日期	28 August 2024 (Wed) 2024年8月28日 (星期三)
Language 語言	Cantonese 廣東話
Licensing Scheme credit points 教練牌照分數	2 Credit Points 2 分

教練牌照計劃手冊已上載於本會網頁

The HKCTA Coach License Scheme Hand Book has been uploaded on our website: www.tennishk.org

本會不會發出確認信予參加者。請到 www.tennishk.org 查閱取錄名單。如參加者發現自己的名字不在名單上，請於報名截止日期後 2 個工作天內與本會聯絡

No confirmation letter will be issued to participants. Acceptance list is available at www.tennishk.org. It is the applicant's responsibility to check the acceptance list. Any applicant who has submitted the application form but cannot find his/her names on the Acceptance List please call the HKCTA office within 2 working days after the enrolment deadline.